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GEMEENTE HOLSBEEK 
ZITTINGSVERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD 

 
ZITTING VAN 15 OKTOBER 2019 
__________________________ 
Aanwezig: 
Hans Eyssen, voorzitter wnd. 
Rudy Janssens, Annelies Vander Bracht, Bram Van Baelen, Anne Van Goidsenhoven, schepenen 
Achille Claes, Nadine Van Horebeek, Herman Theys, Pieter Coosemans, Herman Van Criekingen, Kim 
Theys, Hans Miseur, Charlot Op de Beeck, Sabine Wyns, Suzy Vanderheyden, Anja Peeten, Erik Boon, 
raadsleden 
Ria Verstraelen, algemeen directeur 
 
Verontschuldigd: 
Ann Spaepen, voorzitter 
Kim Donders, Robbe Dupont, Jo Vanmechelen, raadsleden 
 

 
Overeenkomstig artikel 27, §1 van het decreet lokaal bestuur verlaat schepen Rudy Janssens de 
raadstafel bij de bespreking van en de stemming over agendapunt 7. 
Overeenkomstig artikel 27, §1 van het decreet lokaal bestuur verlaat schepen Annelies Vander Bracht 
de raadstafel bij de bespreking van en de stemming over agendapunt 7. 
Schepen Rudy Janssens sluit aan bij de zitting vanaf de bespreking van agendapunt 8. 
Schepen Annelies Vander Bracht sluit aan bij de zitting vanaf de bespreking van agendapunt 8. 
Raadslid Herman Theys verlaat de zitting bij de bespreking van agendapunt 21. 
Raadslid Herman Theys sluit aan bij de zitting vanaf de bespreking van agendapunt 22. 
 
 
De voorzitter opent de vergadering om 20u. 
 
De voorzitter vraagt of er opmerkingen zijn bij het zittingsverslag van de vergadering van 3 
september 2019. Elk raadslid heeft het recht om tijdens de vergadering opmerkingen te maken over 
de redactie van het zittingsverslag van de vorige vergadering.  Als die opmerkingen worden 
aangenomen, dan wordt het zittingsverslag in die zin aangepast. 
 
 
Conform de bepalingen van art. 7, §5, 3de lid van het Decreet lokaal bestuur inzake de vervanging 
van de voorzitter, heeft voorzitter Ann Spaepen met een schriftelijke opdracht van 22 januari 2019 
(ter kennis gebracht van de gemeenteraad in zitting van 26 februari 2019) haar bevoegdheden als 
voorzitter van de gemeenteraad bij een tijdelijke afwezigheid opgedragen aan gemeenteraadslid en 
burgemeester Hans Eyssen.  
 

Openbare zitting 
 
SEC11-191015R 
01 VERHINDERING RAADSLID KWINTEN VAN DESSEL - VERLENGING - KENNISNEMING 
 
 
SEC11-191015R 
02 ECOWERF - BIJZONDERE ALGEMENE VERGADERING - 20 NOVEMBER 2019 - BEPALING 

MANDAAT 
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Burgemeester Hans Eyssen (CD&V) informeert of er vragen zijn bij de agenda's van de bijzondere of 
de buitengewone algemene vergaderingen van EcoWerf op 20 november. 
Raadslid Hans Miseur (Holsbeek Beweegt) vraagt hoe een gemeenteraadslid geïnformeerd kan 
blijven over het beleid van een intergemeentelijk samenwerkingsverband (IGS) als EcoWerf? Hij 
merkt op dat de gemeentelijke vertegenwoordiger bij de vorige zitting niet aanwezig was en zich hier 
ook niet heeft laten voor verontschuldigen. Het raadslid verwijst dan naar artikel 23.2 van de 
statuten van EcoWerf, dat ook verwijst naar het Decreet lokaal bestuur. Dit vermeldt dat minstens 2 
keer per jaar, tijdens een openbare vergadering van de gemeenteraad van elk van de deelnemende 
gemeenten, een afgevaardigde verslag moet uitbrengen over de uitoefening van de bevoegdheden 
en toelichting moet geven bij het beleid van de opdrachthoudende vereniging.  
Hans Eyssen antwoordt dat deze decretale informatieplicht rust op de bestuurders in EcoWerf, niet 
op de vertegenwoordigers in de algemene vergadering. Het decreet lokaal bestuur, in werking sedert 
1 januari 2019 laat nog slechts 15 bestuurders toe. De gemeente Holsbeek heeft geen eigen 
bestuurder meer in EcoWerf. De cluster Holsbeek-Lubbeek wordt in de raad van bestuur 
vertegenwoordigd door een gemeenteraadslid van Lubbeek. We kunnen deze persoon uitnodigen 
om het beleid van EcoWerf te komen toelichten. De burgemeester is er dan eerder voorstander van 
om een dergelijke bespreking in een commissie te houden, niet in de plenaire vergadering. 2 Keer per 
jaar het beleid van elke dienstverlenende of opdrachthoudende vereniging laten toelichten op de 
raad, maakt de agenda zeer druk. 
Schepen Bram Van Baelen (CD&V en gemeentelijke vertegenwoordiger in de algemene vergadering 
van EcoWerf) geeft aan dat hij op de algemene vergadering van juni uitzonderlijk niet meer kon 
aanwezig zijn o.w.v. fileprobleem. Hij doet het nodige om het verslag van de algemene vergadering 
tijdig te bezorgen aan de raadsleden. 
Raadslid Hans Miseur kan zich vinden in het voorstel om de bestuurder van EcoWerf uit te nodigen 
voor een toelichting in een gemeenteraadscommissie. 
Raadslid Sabine Wyns (N-VA) informeert naar het voorstel van statutenwijziging om o.a. de maximale 
bijdragen uit de statuten te halen? 
Hans Eyssen antwoordt dat het allicht weinig werkbaar is voor EcoWerf om de maximumtarieven in 
statuten te blijven vermelden. Een statutenwijziging voor een tariefaanpassing is administratief te 
zwaar als procedure. 
 
 
SEC11-191015R 
03 ECOWERF - BUITENGEWONE ALGEMENE VERGADERING - 20 NOVEMBER 2019 - BEPALING 

MANDAAT 
 
 
SEC11-191015R 
04 KLACHTENBEHANDELING - REGLEMENT EN PROCEDURE - GOEDKEURING 
Raadslid Sabine Wyns vraagt wie binnen de organisatie als klachtencoördinator is aangeduid? 
Ria Verstraelen (algemeen directeur) antwoordt dat de stafmedewerker, Heidi Van Meerbeek, deze 
taak opneemt voor beide besturen. 
 
 
SEC11-191015R 
05 PERSONEEL - REGLEMENT AANKOOP EN GEBRUIK MOBIELE TOESTELLEN - GOEDKEURING 
Hans Miseur vraagt of een medewerker, die zijn toestel professioneel veel nodig heeft, zelf moet 
opdraaien voor de extra uitgaven die uitstijgen boven de abonnementsformule? Art. 3 van het 
besluit lijkt dit te suggereren : enerzijds wordt er vermeld dat het dienstgebonden toestel niet voor 
privédoeleinden mag gebruikt worden, anderzijds wordt er voor de functiegebonden toestellen 
vermeld dat het bestuur niet de kosten draagt indien er meer verbruikt wordt dan de data 
inbegrepen in de tariefformule. 
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De burgemeester, ook schepen bevoegd voor personeel, antwoordt dat de gsm-abonnementen in 
principe enkel voor professionele doeleinden worden gebruikt. Over occasioneel privégebruik maalt 
het bestuur niet. In de tariefbundels zitten vb. een aantal gratis sms-berichten inbegrepen. Het kost 
het bestuur niet meer als de functiehouder hiervan gebruik zou maken. Wie occasioneel boven het 
tariefbundel data verbruikt, betaalt zelf de extra uitgaven, tenzij het professioneel gebruik wordt 
aangetoond. Wie meermaals boven het tariefbundel data verbruikt voor professionele doeleinden, 
krijgt een aangepaste formule qua abonnement. 
 
 
25-191015R 
06 BASISONDERWIJS HOLSBEEK - INSTELLEN AANMELDINGSPROCEDURE - INSCHRIJVINGEN 

SCHOOLJAAR 2020-2021 - GOEDKEURING 
Schepen van onderwijs, Bram Van Baelen (CD&V) licht het voorstel toe. 
 
 
ROM18-191015R 
07 ROOILIJN- EN INNEMINGSPLAN - LEUVENSEBAAN DEEL 3 (DEEL TUSSEN  LANGEVELD EN OUDE 

DAALPUTSTRAAT) MET KAEYSTRAAT (DEEL) EN HUSSESTRAATJE EN BIJHOREND 
BUURTWEGENDOSSIER - DEFINITIEVE VASTSTELLING 

Hans Eyssen, intern bevoegd voor omgeving, licht het ontwerpbesluit tot definitieve vaststelling van 
het rooilijn- en innemingsplan toe. Er kwamen 14 bezwaren toe bij het bestuur in het kader van het 
openbaar onderzoek. Het betreft een beperkt aantal eigenaars en percelen. Met de betrokkenen zal 
het bestuur spreken. Er wordt geen vertraging van de werken verwacht op basis van deze bezwaren. 
Eén bezwaarschrift luidde dat de eigenaar betwistte dat deze nog grondafstand kon doen, omdat de 
grondstrook reeds eerder zou ingelijfd zijn bij het openbaar domein. De ontwerper heeft de rooilijn 
conform dit bezwaar aangepast. 
 
 
ROM30-191015R 
08 AANVULLEND VERKEERSREGLEMENT - TONNAGEBEPERKING WATERSTRAAT - GOEDKEURING 
Burgemeester Eyssen licht het ontwerpbesluit toe. De initiatiefnemer in dit dossier is de gemeente 
Tielt-Winge. In de Waterstraat ligt een brugje op een 3-gemeentenpunt (Lubbeek, Holsbeek en Tielt-
Winge). Om te vermijden dat deze brug beschadigd wordt door zwaar verkeer is het wenselijk dat er 
een tonnagebeperking komt op het grondgebied van de 3 betrokken gemeenten. Dit voorstel is het 
resultaat van een afstemming tussen de betrokken gemeenten, op basis van een advies van de 
politie. 
 
 
ROM30-191015R 
09 AANVULLEND VERKEERSREGLEMENT - UITBREIDING ZONE 30 KRUISPUNT DUTSELSTRAAT-

GOBBELSRODE-GRAVENSTRAAT-BRUUL - GOEDKEURING 
Schepen van verkeer, Annelies Vander Bracht (Groen) licht het agendapunt omstandig toe. 
Raadslid Kim Theys (Holsbeek beweegt) geeft aan dat de voorrang aan rechts op het kruispunt 
Bruul/Gobbelsrode met Dutselstraat/Gravenstraat voor haar elke werkdag 's ochtends een bron van 
ergernis is. 
Hans Eyssen antwoordt dat bij de aanleg van de Ruggengraat voorrang aan rechts als principe blijft 
gehanteerd voor wegen van een gelijk niveau die elkaar kruisen. Zo op dit kruispunt. Want wat zijn 
hier de alternatieven : 
• een voorrangsweg invoeren? 

◦ dit doet de snelheid op het kruispunt toenemen.  
◦ die verhoogde snelheid blijft dan ook aangehouden verderop op de hoofdweg, in het 

dorpscentrum. 
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• verkeerslichten plaatsen? 
Schepen Vander Bracht voegt er nog aan toe dat indien men een hoofdweg zou invoeren, 
(Gravenstraat/Dutselstraat), dit waarschijnlijk ook het sluipverkeer doet toenemen. In deze 
schoolomgeving is dit niet wenselijk. 
Raadslid Hans Miseur is van oordeel dat alle argumenten die het bestuur had om verkeerslichten te 
plaatsen in de schoolomgeving Hoekje, dat die ook volledig opgaan voor dit kruispunt. Als het 
bestuur consequent is, dan worden er ook op kruispunt Bruul/Gobbelsrode met de Ruggengraat 
verkeerslichten ingevoerd. 
Hans Miseur merkt op dat in de verkeersadviesraad de uitbreiding van de zone 30 op dit kruispunt als 
een tijdelijke maatregel werd voorgesteld, nl. zolang de aannemer van de woningen hoek 
Bruul/Gravenstraat hier aan het werk zou zijn. Maar nu maakt het bestuur er een permanente 
verkeersregeling van? 
Schepen Vander Bracht bevestigt dat de aannemer tijdens deze werken inderdaad reeds de nodige 
signalisatie had moeten plaatsen. Deze heeft dit nog niet gedaan. Tijdelijk tijdens de werken is 30 
km/u hier noodzakelijk, maar definitief een snelheidsbeperking op dit korte stukje Gravenstraat is 
nog beter in functie van de verkeersveiligheid. 
 
 
ROM31-191015R 
10 CONTANTBELASTINGREGLEMENT AFVAL - INZAMELING HUIS-AAN-HUIS - OP AFROEP - OP 

RECYCLAGEPARK - WIJZIGINGEN VANAF 2020 - GOEDKEURING 
Hans Eyssen licht het voorstel uitgebreid toe. Dit sluit grotendeels aan bij het voorstel van EcoWerf. 
Maar op het voorstel om voor huis-aan-huisophaling van grof vuil op afroep het aanrijtarief te 
verhogen van 7,5 euro naar 12,5 euro, is het bestuur niet ingegaan : 
• naar het recyclagepark rijden heeft ecologisch ook een kost 
• niet iedereen heeft de mogelijkheid om met een voertuig grotere stukken grof vuil zelf te 

vervoeren naar het recyclagepark. 
Met deze tariefaanpassing halen we nog steeds niet de gevraagde kostendekking van 25% voor de 
inzameling op de recyclageparken, maar de kosten voor de uitbating van dit park vallen toch al een 
stukje minder ten laste van de algemene middelen van de gemeente (hoofdzakelijk 
belastinginkomsten). 
Raadslid Achille Claes (Holsbeek Beweegt) meldt dat zijn fractie zich zal onthouden bij de stemming. 
De partij heeft zijn kiezers beloofd tijdens de campagne om geen belastingverhoging door te voeren. 
Raadslid Kim Theys meent dat zij 2 keer de rekening voor afval betaalt : enerzijds betaalt zij als 
ondernemer voor een private container voor bedrijfsafval en anderzijds ziet zij haar belastinggeld 
mee besteed aan het afval dat anderen produceren. 
Hans Eyssen bevestigt dat de kostprijs voor de verwerking van huishoudelijk afval, in zoverre die niet 
volgens het principe van de 'vervuiler betaalt' wordt aangerekend, moet gedragen worden door alle 
belastingbetalers op basis van het solidariteitsprincipe. Anderzijds is het bestuur ook coulant voor 
het gegeven dat met de private containers naast bedrijfsafval soms ook huishoudelijk afval wordt 
meegegeven. 
 
 
CVT42-191015R 
11 HOLSBEEK SESSIES - TOELAGE WESP VZW - GOEDKEURING 
Schepen van cultuur, Annelies Vander Bracht, licht het ontwerpbesluit toe. 
Raadslid Sabine Wyns meldt dat de N-VA-fractie zich onthoudt bij de stemming over dit punt. Dit op 
basis van de algemene bedenking : in hoeverre is het een taak van een gemeentebestuur om 
concerten te sponsoren? Na aftrek van de geraamde ontvangsten (ca. 1.200 euro per concert) steekt 
het bestuur voor elk van de 4 concerten immers ruim 2.500 euro toe. Als het bestuur het Buurthuis 
wil promoten als cultuurhuis dan zijn daar andere investeringen voor nodig, o.a. in WiFi en in 
beamers voor de grote zaal en de vergaderzaal. N-VA is van oordeel dat men voor een tegenwaarde 
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van deze gesponsorde concerten beter andere, toegankelijkere culturele activiteiten in de kijker kan 
zetten : o.a. lezingen zoals deze van Alain Remue, initiatieven van de kunst- en tekenacademie... 
Schepen Annelies Vander Bracht antwoordt dat men zeker ook nadenkt over de toegankelijkheid van 
de evenementen. 12 euro per concert is niet onoverkomelijk hoog. Ervaring leert dat men met een 
dergelijk initiatief een redelijk vast publiek aantrekt van ca. 100 à 140 personen, waarvan de meeste 
intekenen voor meerdere concerten. Met een initiatief als de UitPas (momenteel in test binnen de 
IGCS door de stad Aarschot) zal de gemeente in de toekomst waarschijnlijk ook minder 
kapitaalkrachtige cultuurliefhebbers kunnen bereiken. 
Hans Eyssen merkt op dat de concerten op zich allemaal Vlaamse cultuur betreffen, die toch in de 
smaak zou moeten vallen bij N-VA? 
Kim Theys vraagt waarom dit initiatief niet werd besproken op de cultuurraad?  
Schepen Annelies Vander Bracht antwoordt dat de cultuurraad wel werd geïnformeerd, maar dat 
deze niet formeel advies heeft uitgebracht. De cultuurraad staat zeker achter de promotie van het 
gerenoveerde Buurthuis als cultuurhuis, ook voor een meer uitgebreide muzikale programmatie. Als 
klein lokaal bestuur met een qua bestaffing beperkte vrijetijdsdienst, zou het ons niet lukken om dit 
jaar 4 individuele concerten van een dergelijk formaat te organiseren. Daarvoor moeten we in zee 
gaan met een partner als Wesp. 
Raadslid Hans Miseur stelt vast dat de concessionaris van het Buurthuis momenteel de 
zaalactiviteiten met verlies uitbaat. Klopt het dat, als de gemeente zelf een activiteit organiseert in de 
zaal, de concessionaris dan slechts de helft van de normale huuropbrengsten krijgt toegekend? 
De burgemeester antwoordt dat de concessionaris er baat bij heeft dat er zoveel mogelijk 
evenementen worden georganiseerd in de zaal. Hoe meer activiteiten, hoe meer inkomsten. Ook als 
de gemeente de zaal huurt betaalt zij de helft van de normale huurprijs aan de concessionaris. Als de 
zaal niet kostendekkend wordt uitgebaat, dan is het ook het gemeentebestuur dat dit verlies moet 
dragen. 
 
 
35-191015R 
12 WIJK-WERKEN - OPRICHTING STUURGROEP - DELEGATIE BEVOEGDHEID AFWIJKEN 

ACTIVITEITENLIJST - GOEDKEURING 
Anne Van Goidsenhoven (Open Vld), schepen van welzijn, licht het voorstel toe. 
 
 
OWG21-191015R 
13 OVERHEIDSOPDRACHT - INRICHTING KUNSTACADEMIE 1E VERDIEPING BIBLIOTHEEKGEBOUW  - 

PERCEEL 1 - ARCHITECTUUR EN STABILITEIT -  GOEDKEURING HOGER RAMINGSBEDRAG - 
BEKRACHTIGING GUNNING 

Schepen van openbare werken, Rudy Janssens (CD&V) leidt het voorstel kort in. 
 
 
OWG21-191015R 
14 OVERHEIDSOPDRACHT - EROSIEBESTRIJDINGSWERKEN LEEMPOELSTRAAT - GOEDKEURING 

LASTVOORWAARDEN EN GUNNINGSWIJZE 
Rudy Janssens licht het voorstel toe aan de vergadering. 
 
 
OWG21-191015R 
15 OVERHEIDSOPDRACHT - VERWIJDEREN VAN ASBESTHOUDENDE MATERIALEN OP 

VERSCHILLENDE LOCATIES - GOEDKEURING LASTVOORWAARDEN EN GUNNINGSWIJZE 
Schepen van milieu, Annelies Vander Bracht meldt dat dit voorstel het resultaat is van de 
gezamenlijke inspanningen van de verantwoordelijke ambtenaren en schepenen van openbare 
werken en van milieu. 
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Schepen Rudy Janssens licht vervolgens kort toe welke 6 asbestprojecten op het openbaar domein 
zullen worden aangepakt. 
Sabine Wyns informeert wat er precies wordt opgeruimd aan de Jansbergstraat? Een 
weekendverblijf? 
Rudy Janssens meldt dat dit een perceel grond is dat de gemeente een aantal jaren geleden 
geschonken heeft gekregen met hierop een gebouw dat eertijds als tweede verblijf kon worden 
gekwalificeerd. Dit gebouw bevat asbest en heeft geen enkel nut voor de gemeente. Het zal worden 
opgeruimd. Deze locatie is inmiddels een onderdeel van de Holsbeekse speelroute. 
Sabine Wyns meldt dat Vlaanderen de ambitie heeft om tegen 2040 asbestvrij te zijn. De gemeente 
moet ook private eigenaars blijven sensibiliseren rond het opruimen van asbestmateriaal in en rond 
hun woning. Een woning die niet tijdig gesaneerd is loopt immers het risico om heel wat van zijn 
waarde te verliezen. 
Rudy Janssens antwoordt dat het bestuur o.a. via artikels in de Holsbeek Informeert rond de 
asbestproblematiek sensibiliseert. En ook aan het loket van de dienst WOM kunnen inwoners met 
hun vragen hierover terecht. 
Burgemeester Eyssen meent dat Vlaanderen best zelf bovenlokaal informatiecampagnes organiseert. 
Dit is het meest geschikte niveau om dit aan te pakken. Op dit niveau zijn er ook de middelen om op 
een grotere schaal campagnes te voeren (o.a. via TV, radio,...). De gemeenten zullen aanvullend 
daarbij zeker de nodige inspanningen doen om burgers met hun concrete vragen aan de loketten 
verder te helpen. 
 
 
OWG21-191015R 
16 OVERHEIDSOPDRACHT - HULSBERGWEG - ONTWERP DE WATERGROEP - GOEDKEURING 
Rudy Janssens licht de 4 projecten onder 16 t.e.m. 19 gezamenlijk toe. 
Voorzitter wnd. Hans Eyssen vraagt vervolgens de gezamenlijke stemming over deze agendapunten. 
 
 
OWG21-191015R 
17 OVERHEIDSOPDRACHT - HULSBERGWEG - WERKEN NUTSLEIDINGEN - KOSTENRAMING FLUVIUS 

- GOEDKEURING 
 
 
OWG21-191015R 
18 OVERHEIDSOPDRACHT - LEUVENSEBAAN FASE 2/DEEL 3 - ONTWERP DE WATERGROEP - 

GOEDKEURING 
 
 
OWG21-191015R 
19 OVERHEIDSOPDRACHT - LEUVENSEBAAN FASE 2/DEEL 3 - WERKEN NUTSLEIDINGEN - 

KOSTENRAMING FLUVIUS - GOEDKEURING 
 
 
20. VRAGENKWARTIER 
Raadslid Hans Miseur vraagt of er een antwoord kan gegeven worden op zijn vraag uit de zitting van 
3 september. In Holsbeek Informeert is toen een artikel verschenen van de Christelijke Mutualiteiten. 
Burgemeester Eyssen antwoordt dat dit artikel in de HI louter een oproep tot vrijwilligers betrof van 
de plaatselijke afdeling van het CM. Dit moet wel kunnen gepubliceerd worden in het informatieblad. 
Een algemene oproep van de CM als professionele uitbetalingsorganisatie in het kader van vb. 
ledenwerving kan uiteraard niet in het Holsbeeks informatieblad. 
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Raadslid Achille Claes waant zich als burger van Holsbeek soms in een sprookje van Grimm. 
Ongelofelijk maar waar : 
• de gemeente heeft anderhalf jaar geleden geïnvesteerd in een dure nieuwe zoutstrooier. 

Inmiddels is deze machine nog steeds niet operationeel. Vorige winter werd het strooien 
noodgedwongen uitbesteed. Zal het bestuur er dit jaar in slagen om deze nieuwe machine in te 
zetten in de winterdienst? Is dit toestel inmiddels al getest in voorbereiding op de 
winterperiode? 

• Recent werd geïnvesteerd in een nieuwe veegmachine van 300.000 euro. De cabine van dit 
splinternieuwe toestel is quasi onmiddellijk na levering in de loods ondergelopen met ca. 600 
liter mazout. Blijkt dat het voertuig niet omnium verzekerd was? 

Schepen van openbare werken, Rudy Janssens antwoordt : 
• de zoutstrooimachine is geleverd net voor de eerste winterprik vorig jaar. Onmiddellijk na 

levering is deze op terrein moeten ingezet worden. Al snel bleek dat de machine onvoldoende 
was afgesteld. De fabrikant en de leverancier van het toestel hebben, na in gebreke stelling ook 
onmiddellijk erkend dat dit toestel niet functioneerde zoals het moest. De leverancier heeft dan 
voorgesteld om een volledig nieuw toestel van een aanzienlijk duurder type aan de gemeente te 
leveren, ook als tegemoetkoming in de uitgaven die de gemeente in de winter 2018-2019 heeft 
moeten maken omdat het genoodzaakt was de strooidiensten uit te besteden. Dit toestel is nog 
niet getest - in de zomermaanden is dit ook niet de geschikte periode. 

• Wat het ongeluk met de veegwagen betreft, moet schepen Janssens ook vaststellen dat dit zich 
heeft kunnen voordoen door een zeer ongelukkige samenloop van omstandigheden. Het 
voertuig stond met een open raam geparkeerd in de loods, toen 's nachts een expansievat met 
olie is gescheurd en mazout (maar zeker geen 600 liter) in de cabine is gelopen. Het voertuig is 
inmiddels bij Volvo in herstelling : voor een factuur van 7.000 euro, excl. btw raakt dit opgelost. 

Hans Eyssen zegt dat het omnium verzekeren van dergelijke robuuste voertuigen die aan een lage 
snelheid en in een beperkte straal rondrijden goed moet afgewogen worden. De hoge premie weegt 
hier vaak niet op tegen het eerder beperkte risico. 
Raadslid Claes repliceert. Hij stelt vast dat wat de zoutstrooier betreft er dus een tweede keer op rij 
niet getest wordt met een nieuw toestel en dit met de winter voor de deur? De gemeente heeft al 
anderhalf jaar niet meer gestrooid. Er is vorig jaar wel gestrooid door een externe tot ieders 
ontevredenheid. Het raadslid heeft hierover toen een open brief gericht aan het gemeentebestuur 
met de boodschap dat hij het bestuur zou in gebreke stellen voor de gebrekkige winterdienst. Het 
raadslid durft te betwijfelen dat het euvel met de nieuwe veegmachine zal opgelost raken met een 
uitgave van 7.000 euro, excl. btw. Hij betwist ook dat een omniumpremie te hoog zou zijn in 
verhouding tot het risico. 
Schepen Janssens verwijst vervolgens naar de herstelfactuur die werd goedgekeurd door het college 
in zitting van 26 september. Raadslid Claes kan dit besluit raadplegen op het digitaal 
vergaderplatform. 
 
Raadslid Sabine Wyns heeft gelezen in de notulen van het college dat er voor 20 september door het 
bestuur een keuze kon gemaakt worden uit een aantal interessante milieuprojecten van Interleuven. 
O.a. een project rond duurzaam onkruidbeheer. Het bestuur heeft hierin geen keuze gemaakt? 
Hans Eyssen antwoordt dat het bestuur inderdaad nog niet is ingestapt in een project van 
Interleuven. Niet omdat milieu geen prioriteit zou zijn, maar wel omdat het er niet van overtuigd is 
dat een voorgesteld package-deal project van Interleuven in deze het meest geschikt is om een 
beoogd effect te realiseren. 
Annelies Vander Bracht zegt dat er deze zomer heel wat commotie is geweest rond het onkruid op 
het openbaar domein. Zij begrijpt dat onkruid langs een fietspad een doorn in het oog is van vele 
mensen. Maar een helemaal proper domein (zoals we dit voor het pesticidenverbod gewend waren) 
heeft ook een belangrijke kost : ofwel boeten we met pesticiden in op onze gezondheid, ofwel zullen 
we met zijn allen meer belastingen moeten betalen om alles te onderhouden. Allicht zullen we ook 
de bevolking moeten laten wennen aan een nieuw sfeerbeeld in de straten en op kerkhoven. 
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Schepen Janssens (ook intern bevoegd voor erfgoed) meldt dat hij de partituren van de Vlaamse 
Leeuw die hem vorige zitting werden overhandigd door raadslid Herman Van Criekingen (N-VA) goed 
heeft overhandigd aan de dirigenten van de beide fanfares. De harmonie in Holsbeek oefent de 
hymne momenteel tegen de novembervieringen. De schepen meldt er ook al bij dat er naar 
aanleiding van de restauratiewerken aan de kerk van Kortrijk-Dutsel dit jaar met 10 november geen 
vlaggen zullen hangen op deze locatie : geen Belgische en geen Vlaamse. De vlaggenmasten zijn hier 
n.a.v. de werken tijdelijk weggenomen. 
 
Op de zitting van 3 september bevestigde de burgemeester dat de controle door de brandweer in De 
Sterrekesvestiging te Holsbeek Dorp positief zou zijn verlopen? Raadslid Sabine Wyns merkt op dat 
dit attest van de brandweer nog steeds niet werd afgeleverd. Het laatste attest dateert reeds van 
2017. Wat belet de brandweer om het attest nu af te leveren? Ook de zorginspectie zou op deze 
locatie recent nog een aantal veiligheidsrisico's hebben vastgesteld? Ouders maken zich hier zorgen 
over. 
De burgemeester antwoordt dat er de voorbije zomer een controle van de brandweer heeft plaats 
gevonden. Voor de afgifte van het attest wacht de brandweer nog even op het voltooien van een 
aantal dringende werken. Deze zijn in volle voorbereiding. Het is uiteraard de opdracht van de 
exploitant om één en ander snel in orde te brengen en om zich in regel te stellen. De burgemeester 
merkt op dat de normen die nu gehanteerd worden inzake veiligheid niet zomaar mogen vergeleken 
worden met die bij de vorige controles. De normen worden strenger, het is normaal dat de exploitant 
enig respijt krijgt om zich hiermee in regel te stellen. Het dossier voor een grondige verbouwing is 
inmiddels in volle voorbereiding. Het is aan de exploitant om de ouders voldoende te informeren 
over de vorderingen ter zake. 
 
Hans Miseur merkt op dat er op sociale media heel wat te doen is over de verbodsborden op de 
gewestweg om Nieuwrode Dorp in te rijden. Deze zijn recent terug actief gemaakt? 
Burgemeester Eyssen moet inderdaad vaststellen dat er mensen zijn die doelbewust verkeersborden 
beschadigen of saboteren. In casu heeft iemand het afgeplakte verbodsteken, opnieuw zichtbaar 
gemaakt door de plakband te verwijderen. 
 
Hans Miseur heeft in het digitaal vergadersysteem meeting.mobile even nagekeken hoeveel 
dagvaardingen in verband met rooilijnplannen de gemeente ontvangt. Dat is een zeer beperkt aantal. 
In Nieuwrode Dorp zijn er nu wel 2 dossiers. Stel dat de eigenaars gelijk krijgen, heeft dit dan 
gevolgen naar nieuwe wegendossiers? 
Schepen Bram Van Baelen antwoordt dat een vonnis van de burgerlijke rechter slechts werkt tussen 
partijen. Derden putten hier geen rechten of plichten uit. 
Burgemeester Eyssen stelt dat de gemeente zich in deze 2 dossiers zal verdedigen. In beide dossiers 
gaat het om  
• enerzijds een grondstrook waarvoor de eigenaars eerder als last in een bouwvergunning een 

gratis grondafstand kregen opgelegd. Op deze grondstukken zijn de nutsleidingen en het fietspad 
aangelegd. 

• anderzijds een grondstrook die omwille van een plaatselijke asverschuiving van de nieuwe weg 
extra moest worden afgestaan. Hiervoor heeft de gemeente op basis van een reglementaire 
schatting door een expert een prijs geboden, die de eigenaars niet hebben aanvaard. Op deze 
grondstukken heeft het bestuur geen werken i.f.v. het algemeen belang uitgevoerd. 

 
Hans Miseur merkt op dat bij een bezoek van de verkeersadviesraad (VAR) aan de werken in 
Nieuwrode Dorp, schepen Janssens ter hoogte van de woning van raadslid Miseur zou gezegd 
hebben dat hier een ambetanterik woont die geen grondafstand wil tekenen. 
Schepen Janssens ontkent dat hij in dergelijke termen heeft gesproken. Wat hij wel heeft gezegd en 
wat elke bezoeker in het straatbeeld ook kan waarnemen, is dat er ter hoogte van een erf waar een 
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eigenaar een grondafstand heeft geweigerd er een andere afwerking geldt dan standaard bij alle 
andere erven. Dat is ook logisch omdat de gemeente hier geen werken op het private domein kan 
uitvoeren. Bij het bezoek van de VAR die dag was er op die locatie slechts één erf te zien waar dit 
fenomeen zich voordeed. 
 
Raadslid Sabine Wyns geeft mee uit de politieraad dat men tijdens de nakende donkere maanden 
meer waakzaam moet zijn voor diefstallen. Inmiddels zijn er binnen onze politiezone reeds heel wat 
BuurtInformatienetwerken (BIN) actief : 4 in Bierbeek, 4 starten op in Lubbeek en in Boutersem 1. 
Holsbeek telt er nog geen? Het raadslid stelt het bestuur voor om in overleg met de korpschef 
informatievergaderingen te organiseren, waarbij dan allicht vrijwilligers-coördinatoren kunnen 
gevonden worden die zich willen engageren in een BIN. 
Burgemeester Eyssen antwoordt dat Holsbeek inzake BIN eenzelfde standpunt inneemt als de andere 
gemeenten binnen de politiezone. Indien er interesse is, dan zullen we een dergelijk initiatief als 
gemeente zeker ondersteunen. In Holsbeek zijn hier nog geen vragen over binnen gekomen. Er was 
wel een whatsapp- en facebookinitiatief, maar binnen deze groep was er geen vrijwilliger bereid om 
een BIN te organiseren. 
Raadslid Herman Theys (Groen en tevens lid van de politieraad) merkt op dat sociale media-
initiatieven i.v.m. diefstalpreventie op zich risico's inhouden. Een gereglementeerd, goed 
georganiseerd BIN valt hier zeker boven te verkiezen. Hij merkt ook op dat er op politiezoneniveau 
de voorbije 3 jaar een daling van het aantal woningdiefstallen viel te noteren. 
 
 
 
Er worden tijdens de zitting geen opmerkingen gemaakt bij de volgende documenten uit de 
gemeenteraadszitting van 3 september : 
• notulen 
• zittingsverslag 
Beide documenten worden bijgevolg conform art. 32 van het Decreet lokaal bestuur als goedgekeurd 
beschouwd.  
 
 
De voorzitter sluit de vergadering. 
Aldus gedaan in bovenvermelde zitting. 
  
Algemeen directeur Voorzitter 
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